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Írásbeli kérdés

„A Prémium Évek Programról és a különleges foglalkoztatási állományról szóló
törvényjavaslat " címmel a Házszabály 91 .§-a alapján kérdést kívánok benyújtani Kovács
Kálmán Informatikai és Hírközlési Miniszterhez. A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

1 . Hány embert érint a Prémium Évek Program alkalmazása az Informatikai és
Hírközlési Minisztériumban, háttérintézményeiben, illetve területi szerveiben (Magyar

Űrkutatási Iroda, Hírközlési Intézmények, Nemzeti Információs Infrastruktúra
Fejlesztési Iroda)?

2. Mennyi a különleges foglalkoztatási állományú dolgozók létszáma az Informatikai és
Hírközlési Minisztériumban, háttérintézményeiben, illetve területi szerveiben (Magyar
Űrkutatási Iroda, Hírközlési Intézmények, Nemzeti Információs Infrastruktúra
Fejlesztési Iroda)?

3 . Milyen megtakarítást jelent A Prémium Évek Programról és a különleges
foglalkoztatási állományról szóló törvényjavaslat?

Várom szíves válaszát!

Budapest, 2004 . november 15 .
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